

# 著數動畫廊 之 大同小異

暑假，當然要一家大小四出游玩。

由2004年7月4日至8月29日，逢星期日，

小童及長者使用八達通卡



搭地鐵，每程一律\$2。今個暑假，

一於嚟宗暢遊，歡渡炎炎夏日！

機場快線除外



## 坑口/東涌站大抽獎，馬尼拉、宿霧免費遊

沿東涌綫及將軍澳綫開心遊，不但可到大嶼山及西貢玩樂一番，更有機會免費遨遊菲律賓。皆因由2004年7月4日至8月29日，逢星期日，以任何八達通卡於坑口或東涌站出閘即有機會得獎——免費雙人來回宿霧或馬尼拉經濟客位機票，或500毫升野の麥茶乙支。另外，9月1日更會舉行終極大抽獎，再次有機會贏得雙人來回宿霧經濟客位機票。今個暑假，快快搭地鐵經坑口或東涌站去西貢或大嶼山，多多機票等緊你！

參加條款及細則：

1. 大抽獎於2004年7月4日至8月29日逢星期日舉行，只適用於使用八達通卡於坑口或東涌站出閘的乘客。
2. 乘客只要在坑口站或東涌站出閘時，由電腦隨機抽中，簡機即會播放音樂示意中獎。
3. 每個星期日在坑口及東涌站分別送出雙人來回宿霧或馬尼拉經濟客位機票一套及野の麥茶1,000支。
4. 得獎者必須於再次乘搭地鐵前憑中獎的八達通卡於該站的獎品換領處查詢得獎禮品及辦理領獎手續。推廣期內，獎品換領處的辦公時間為逢星期日上午八時至下午六時正。逾時作廢。
5. 如得獎者於中獎後未有即時憑八達通卡於該站的獎品換領處領取獎品，並以同一張八達通卡再次乘搭地鐵，該次中獎紀錄將被即時註銷，得獎者亦將被視為自動放棄論。
6. 所有曾在推廣期間於坑口及東涌站出閘的乘客，不論是否中獎，均可自動參加於9月1日舉行之終極大抽獎，再次有機會贏取雙人來回宿霧經濟客位機票一套。
7. 終極大抽獎的得獎名單將於2004年9月10日，刊登於星島日報、英文虎報及mtr.com.hk，得獎者必須於2004年9月17日前致電2993 2015安排領獎事宜。
8. 地鐵有限公司、代理廣告公司及其推廣公司的員工及其家屬，均不得參加，以示公允。
9. 地鐵有限公司擁有此活動的最終決定權及有權更改活動細則，恕不另行通知，參加者不得異議。
10. 如有任何爭議，一概以地鐵有限公司的最終決定為準。
11. 查詢請電2881 8888。



# Travel for just \$2 on Sundays

Every Sunday between July 4 and August 29, 2004, children and elderly can enjoy a flat fare of \$2 for MTR rides with their Octopus cards (except Airport Express.) So take the MTR with your family and enjoy a great summer holiday.



## Enter the lucky draw at Hang Hau or Tung Chung Station to win a free trip to Manila or Cebu

Ride on the Tseung Kwan O Line to Sai Kung and Tung Chung Line to Lantau Island this summer, and you could win a free trip to the Philippines. On every Sunday between July 4 and August 29, 2004, exit at Hang Hau or Tung Chung Station with your Octopus Card and you will have a chance to win two economy class return tickets to Manila or Cebu, or a bottle of 500ml Barley Tea for free. You will also be eligible to enter the grand lucky draw on September 1, 2004 for another chance to win the free trip.

So don't hesitate. Travel to Sai Kung or Lantau Island via Hang Hau or Tung Chung Station this summer for your chance to win a dream vacation.

### Terms and conditions:

1. The lucky draw will be held on every Sunday from July 4 to August 29, 2004. All passengers exiting at Hang Hau or Tung Chung Station with an Octopus Card will enter the draw automatically.
2. There will be music at the exit gate when the winning passenger (randomly chosen by the computer) exits at Hang Hau or Tung Chung Station.
3. Two economy class return tickets to Manila/Cebu and 1,000 bottles of 500ml Barley Tea will be given out at Hang Hau and Tung Chung Station every Sunday.
4. Winning passengers can check the type of gift they have won with their Octopus cards at the redemption counter inside the station. They must redeem the gift before the next MTR ride. The counter opens from 8am to 6pm every Sunday during the promotion period. Late redemption will not be accepted.
5. If the winning passenger does not redeem the gift immediately and uses the Octopus Card for another ride on the MTR, the winning record will be overwritten automatically.
6. All passengers exiting at Hang Hau or Tung Chung Station on Sundays during July 4 - August 29, 2004 will automatically enter the grand lucky draw on September 1 to win two economy class return tickets to Cebu.
7. The grand lucky draw winner will be announced in Sing Tao Daily, The Standard and mtr.com.hk on September 10, 2004. Winner must call 2993 2015 before September 17, 2004 for gift redemption arrangement.
8. Staff members and their families of the MTR, its advertising agency and promotion company are not allowed to enter the lucky draw.
9. MTR Corporation Limited reserves the right for any final decision concerning the lucky draw and to amend these terms and conditions without prior notice.
10. MTR Corporation Limited reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.
11. For enquiries, please call 2881 8888.



more time for life

